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Tilstede:  

Mona rektor  

Gunn 8c 

Odd Magne 8d 

Linn 9b 

Benedicte 10e 

Maja 9a 

Matilde 10a (referent) 

Mina 8b 

Susann 8e 

Benedicte 9c 

 

Rektor har ordet:  

Streik 

Skolen var heldigvis kommet i gang, vi er heldige der. Ikke ok at elevene ikke har full skole, 

men de fleste elevene har litt tilbud gjennom uken da ikke alle lærerne er tatt ut i streik. 

Forsterket avdeling er helt skjermet, der er ingen lærere tatt ut i streik.  

De lærerne som ikke er i streik kan ha undervisning i de timene de skulle hatt undervisning i. 

Elevene blir ikke bedt om å komme to ganger i løpet av dagen. Her velger skolen å prioritere 

de fagene der elevene er i full klasse, som for eksempel engelsk og norsk.  

Tilbakemelding: Skolene må legge press på etaten om å avlyse eksamen. Skolen melder 

dette oppover i systemet. 

Bassenget 

To elevgrupper har fått testet bassenget, og elevene i 8d skal få være med på fredag for å bli 

tatt bilder av til kunst.  

Etat for idrett er i gang med oppstart og drift, og det er de som er ansvarlig for driften. Skolen 

har ikke noe med drift å gjøre.  

Publikumsbading to ganger i uken.  

Skolen har fått all den tiden de har bedt om, og de får bruke bassenget når skolen flytter til 

erstatningsskole etter nyttår.  

Erstatningsskole  

Går etter planen.  

Skolen har vært på befaring, har hatt inne avdelingsleder som jobbet på Holen før for å få 

gode tips. Det er store baser med tilhørende grupperom, så klassestrukturen som man har 

nå blir utfordrende. Man må tenke mer baseorganisering, noe som er utfordrende mtp at 



skolen nå er klassebasert.  

Jobber med å finne gode løsninger.  

Det er satt av ett år til rehabilitering, men det er mulig det blir lenger.  

Elevene får lenger reisevei/gangvei; Er det mulig å starte 15 minutter senere? Dette vil 

forskyve skoledagen utover, noe som kan gå utover elevenes ettermiddag mtp trening o.l.  

Vil bussene passe til skolestart? Noen få elever vil få rett til skoleskyss.  

Mona tar dette opp med elevrådet.  

Fau har ingen innvendinger om hvordan skolen løser organisering av skoledagen, tid på 

oppstart og avslutning. 

Gym: Fått booket tid både i Frøyahallen og Framohallen. Da vil elevene få skyss ved behov.  

Trafikalt grunnkurs 

Drøfting av informasjon utsendt fra Fau vedr trafikalt grunnkurs.  

Fau tar dette opp på neste møte – skal dette fortsette å være et tilbud til skolens elever? 

Elevrådsmøte 

Høre med elevene hvem de vil ha til å spille på skoleballet.  

Valg 

Maja informerer om hva Fau innebærer. Fau-leder møter på Su-møter og Fau-møter. Det er 

ikke mye jobb, men mye spennende å være med på, blant annet befaring og 

kvalitetsoppfølging. Det er 4-6 møter i halvåret.  

Det er behov for Fau-leder, nestleder, økonomiansvarlig og sekretær.  

Vanskelig å finne måter å tjene penger på, men vi hadde kakesalg ved foreldremøte i vår og 

fikk inn 700 kroner.  

Tilbakemelding: Det er mulig å søke penger fra ulike organisasjoner. Nye Fau må undersøke 

hvordan de vil gå frem her.  

Valg av FAU representanter for skoleåret 2022/23 

Maja Karin Glesnes Torpe fortsetter som leder. 

Benedicte Strømstad fortsetter som nestleder. 

Audun Blichfeldt Dalland fortsetter som økonomiansvarlig.  

Gunn Stine Solheim som sekretær. 

Skoleball – juleball 2.12.22 

Dette er for alle trinnene.  

Musikk, innslag fra elevene, mat og dans.  

Fau står for mat og foreldrevakter. To lærere fra skolen, fagarbeider Pia, rektor og 

miljøveileder Astrid Elise er med.  

Ingen inntekter eller salg, men inngangspenger; 100 kroner. Alle skal likevel få muligheten til 

å komme, og skolen har god oversikt over hvem som eventuelt ikke har mulighet til å bli med 

av økonomiske årsaker.  

Det pleier ikke å komme elever fra andre skoler.  

Ingen «dresskode», elevene kan gå med hva de vil.  

  



Vigilo 

Litt ulike erfaringer med dette, appen virker ikke alltid og må oppdateres ofte. Må bruke 

nettsiden i tillegg. De som har barn i barnehage og på ungdomsskolen har utfordringer med 

å bruke appen. Tilbakemeldinger må sendes til Vigilo, skolen har ikke noe med det tekniske 

her å gjøre.  

Ikke send sensitiv informasjon i Vigilo, da må man ta en telefon til elevens lærer.  

Foreldremøte vår 

Det vil bli møte i februar/mars.  

Fau og elevrådet samarbeider om å finne et tema. Mona snakker med elevrådet om hvilke 

innspill de har.  

Vi har allerede snakket om at temaet kan være psykisk helse, men Fau er åpen for innspill til 

tema. Dette må være så billig som mulig da Fau ikke har så mye penger, og skolen bidrar 

med litt.  

Pause med salg av kaffe og kaker.  

Diskusjon rundt ulike temaer. Tar det opp igjen på neste møte, men kom gjerne med forslag 

til Fau innen den tiden.  

Eventuelt  

- Listevask på epostadressene. Mona fikser dette. 

- Facebookside: https://www.facebook.com/groups/359719452672265  

Fau Ortun 21/22 

- Oppfordre alle til å melde seg inn i Natteravnene. Vi trenger flere til å være med. Spre 

dette videre til de andre foreldrene i klassene.  

- Møteplan frem til nyttår. Sted: 2. etasje på Ortun skole. Tidspunkt: Klokken 18. 

o 26.10.22 

o 23.11.22 

o 11.01.23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/groups/359719452672265


Protokoll av valg av representanter i: 

Organisjonsnummer: 814 303 942 

FORENINGEN FOR FORELDRERÅDET OG FAU  VED ORTUN SKOLE 

Torgny Segers vei 14 

5143 Fyllingsdalen 

 

Valg av FAU representanter for skoleåret 2022/23 

Dato 21.09.22 

Maja Karin Glesnes Torpe fortsetter som leder. 

Benedicte Strømstad fortsetter som nestleder. 

Audun Blichfeldt Dalland fortsetter som økonomiansvarlig.  

Gunn Stine Solheim som sekretær. 

 

Underskrifter: 

Maja Karin Glesnes Torpe, Leder 

 

Benedicte Strømstad, nestleder 

 

Audun Blichfeldt Dalland, økonomiansvarlig 

 

Gunn Stine Solheim, sekretær. 

 


